
 
 

Schriftelijke vragen art. 41 van D66 aan het college over zwerfvuil 

 

 

Geachte College,  

 

Nu veel restaurants noodgedwongen zijn overgegaan op het afhalen en brengen van eten 

constateren wij dat er op diverse plaatsen in met name het Centrum rond (fastfood) restaurants 

en snackbars grote hoeveelheden zwerfafval ligt (verpakkingsmateriaal voor eten en drinken) 

en de door de gemeente geplaatste prullenbakken geregeld meer dan overvol zijn. Ook rond 

de publieke banken en bankjes (waar het gehaalde voedsel gegeten wordt) constateren wij 

geregeld grote hoeveelheden verpakkingsmateriaal afkomstig van de restaurants/snackbars. 

Ook constateren wij dat er op plekken waar voorheen afvalbakken stonden, deze zijn 

weggehaald (Groest). Op bepaalde plaatsen waar geregeld fastfood wordt genuttigd (bij 

parkeerplaatsen als bij het Raadhuis/Dudokpark) ontbreken structureel prullenbakken (en zijn 

deze na eerdere meldingen van grote hoeveelheden zwerfafval nooit geplaatst). En er zijn 

specifieke plekken ook buiten het centrum (zoals Laapersveld) waar de prullenbakken 

dagelijks meer dan overvol zijn.  

 

- Deelt het college onze observaties dat de hoeveelheid (zwerf-)afval in de Coronatijd is 

toegenomen? 

- Op welke wijze treedt de gemeente (of de City Manager) in contact met de ondernemers die 

het verpakkingsmateriaal verspreiden aan op het schoonhouden van onze leefomgeving? 

- Kan de gemeente de ondernemingen verantwoordelijk houden voor het verzamelen, 

innemen en/of opruimen van het door hen verspreide verpakkingsmateriaal voor voedsel? 

- Welke mogelijkheden ziet de gemeente om de consumenten aan te spreken op hun eigen 

verantwoordelijkheid om onze stad schoon en leefbaar (en toonbaar) te houden? 

- Welke maatregelen heeft de gemeente genomen om de frequentie van het legen van 

afvalbakken en het vegen van de straten aan te passen aan de toegenomen hoeveelheid 

(Zwerf-)afval? 

- Wanneer heeft er een evaluatie plaatsgevonden (of wanneer vindt er een evaluatie plaats) 

van het aantal geplaatste vuilnisbakken, de mate waarin deze gebruikt worden, gekoppeld aan 

de freqbnetie van legen? 

- Welke beleid hanteert het College voor het plaatsen van prullenbakken? 

- Hoeveel prullenbakken staan er in Hilversum en op welke locaties? 

- Groeit dit aantal mee met de bevolking of volgt u andere criteria voor het plaatsen van 

prullenbakken?  
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